
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2017–2018 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2018Z04058 

Vragen van de leden Van den Bosch en Van der Linde (beiden VVD) aan de 
Ministers van Financiën en van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over 
het bericht «Groeiend aantal gemeenten weigert contant geld aan balie» 
(ingezonden 8 maart 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Groeiend aantal gemeenten weigert contant 
geld aan balie»?1 

Vraag 2
Kunt u een overzicht geven van de gemeenten waar het niet mogelijk is met 
contant geld te betalen? 

Vraag 3
Hoe is gewaarborgd dat mensen die niet kunnen of willen pinnen wel hun 
rekeningen kunnen betalen bij hun gemeente? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de overheid toegankelijk moet zijn voor elke burger en 
dus ook alle wettige betaalmiddelen dient te accepteren? 

Vraag 5
Onderschrijft u de analyse van de Nederlandsche Bank dat elke gemeente 
minimaal één balie moet hebben waar men contant kan betalen? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van de leden 
Van der Molen (CDA), ingezonden 8 maart 2018 (vraagnummer 2018Z04055), 
en Özütok (GroenLinks), ingezonden 8 maart 2018 (vraagnummer 
2018Z04056).

1 https://nos.nl/artikel/2221013-groeiend-aantal-gemeenten-weigert-contant-geld-aan-balie.html
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